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ZAPISNIK 1. SESTANKA KOMISIJE ZA PREHRANO 
 

Datum sestanka: 31. 1. 2023 
Čas začetka: 16.00 
Čas zaključka: 17.00 

Vodja šolske prehrane: Sonja Škof 
Prisotni na seji:  
- Manja Slak, predstavnica svetovalne službe 
- Jana Šetina Tomažič, predstavnica učiteljev razredne 
stopnje 
- Ana Dejak, predstavnica učiteljev predmetne stopnje 
- Nataša Kastelic, predstavnica staršev 
- Angelca Mohorič, ravnateljica 
 

 Upravičeno odsotna Angelca Grčman, vodja šolske kuhinje 
DNEVNI RED: 

 
1. Pregled opravljenega dela 

2. Spremembe, novosti 

3. Anketa o zadovoljstvu s šolsko prehrano 

4. Razno: 

• Predlogi za izboljšavo 

 
K točki 1:   Pregled opravljenega dela 
Sonja Škof, vodja šolske prehrane, je povzela in predstavila opravljena dela v obdobju od 
zanjega sestanka. Opozorila je, da je potrebno še pred prvomajskimi prazniki objaviti 
razpis za sukcesivno dobavo živil za naslednje šolsko leto. 
 
K točki 2:   Spremembe, novosti 
V času po koroni je občutno zmanjšano zanimanje za možnost naročila obrokov za 
zunanje odjemalce. Obroke vzamejo le poredko nekateri zaposleni.  
 
V tem času je prišlo do kar nekaj kadrovskih sprememb. Največja je gotovo selitev vrtca in 
s tem izguba dveh zaposlenih v kuhinji – pomočnice in kuharja. Pomočnica se je tako 
skupaj z vrtcem preselila na novo lokacijo, kuhar pa je odšel na novo delovno mesto. V 
februarju bo v kuhinji z delom pričela nova pomočnica. Ker je Angelca Grčman v tem 
času, odkar je odšel prejšnji vodja kuhinje Silvo Kastelic, prevzela velik del odgovornosti in 
dela, je smiselno, da se jo imenuje za vodjo šolske kuhinje, s čimer se je navsezadnje tudi 
sama strinjala. V letošnjem šolskem letu naj bi končala prekvalifikacijo in prevzela vodstvo 
nova pomočnica.  
V vednost je bilo omenjeno, da se v mesecu marcu leta 2024 obetata dve upokojitvi in 
bo ponovno potreba po novem kadru.  
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V kuhinji se je zamenjalo tudi veliko posod in opreme, saj je vrtec svoj del odpeljal na novo 
lokacijo. Dokupila so se vedra in sklede s pokrovi, kar bo omogočilo postopno uvajanje 
tople malice za učence (željo po topli malici je bilo moč zaslediti tudi v anketi o 
zadovoljstvu s šolsko prehrano).  
 
 
K točki 3:  Anketa o zadovoljstvu s šolsko prehrano 
 
Tudi v letošnjem šolskem letu bomo opravili anketo, ki pa bo na predlog sveta staršev 
objavljena prej. Sestavila jo bo vodja šolske prehrane Sonja Škof, ki jo bo posredovala 
članom komisije za prehrano. Člani bomo podali svoje mnenje in morebitne predloge za 
izboljšavo. Končna anketa se bo predstavila tudi svetu staršev.  
 
K točki 4:  Razno 
 
V preteklem času se je spremenila sestava komisije za šolsko prehrano in sicer smo sprejeli 
sklep, da bo vodstvo kuhinje prevzela Angelca Grčman. 
 
SKLEP: Nova vodja šolske kuhinje je Angelca Grčman. 
  
Iz komisije je izpadla predstavnica vrtca, ker se je v novembru vrtec preselil na novo 
lokacijo. V komisiji za šolsko prehrano je zadstno število članov, ki so dovolj strokovni in ni 
potrebe po dodatnemu članu. 
 
SKLEP: Število članov v komisiji za šolsko prehrano je kljub zmanjšanju zadostno. 
 
Še vedno se pojvljajo velike količine odpadkov hrane, a se zavedamo, da je učencem 
potrebno predstaviti nove jedi. Na tem mestu v veliki meri apeliramo tudi na starše, ki 
morajo učencem privzgojiti ustrezen odnos do hrane. V zadnjem času so se nekajkrat 
pojavile ideje o izvedbi tekmovanja za oddelek, ki “proizvede” najmanj odpadkov, ker pa 
to zahteva konkretno pripravo in izvedbo smo zaenkrat to vprašanje pustili še odprto.  
 
 

 
 
 
 
 
 

Šentvid pri Stični, 31. 1. 2023                                               Ana Dejak 
 


